
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-04-19, § 4 

 

 Tid Torsdagen den 19 april 2012 kl 16.00 –  16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 26 april 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Theréz Randquist (M)   

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)   

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för Lars Svärd (M) 

Patrik Silverudd (FP) för Daniel Forslund (FP) 

Lennart Tonell (MP) för vakant (MP) 

 

Ersättare:    

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)   

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)   

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Petra Dalunde, Martin Nord och Eva Olofsson samt borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin. 

 

 

 

 



  

 § 4 

Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 

exploateringskontoret 
Dnr E2012-010-00023 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden godkänner anmälan. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 2 april 2012. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och 

Ann- Margarethe Livh (V) enligt följande: 

 

Försäljning av mark utanför kommungränsen 

 

 Vi vänder oss mot den ideologiskt färgade utförsäljningen av mark utanför 

 kommungränsen som vi anser snarast bör avbrytas. Stockholms stads innehav av 

 dessa marktillgångar tillkom i en tid då man sökte långsiktiga lösningar för att 

 kunna tillgodose framtid behov av bostäder. Stor del av dessa markområden har 

 inte tagits i anspråk. En icke avsedd effekt är att dessa områden förblivit orörda, 

 vilket med de kunskaper vi nu har innebär helt andra möjligheter. Idag är de 

 snarare en viktig del av hela regionens behov av rekreation och friluftsliv 

 samtidigt som de är viktiga marker för arter eller även i vissa fall unika biotoper. 

 Även detta måste tas i beaktande när försäljning planeras. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


